
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ JUH z 3.2.2025 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4302 

predsedkyňa SMB 2496, p. Ševčíková: "Žiadam 
o orezanie drevín na ulici Mateja Bela v zmysle príloh" 
(priložené foto a žiadosť) Jaroš Roman, Ing. 

Orez drevín bude realizovaný v priebehu mesiaca apríl tohto roka. 

Zatvorené 

4303 

predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o preverenie 
a stanovisko, či nový chodník vybudovaný súkromným 
investorom v lokalite pri ZŠ Východná nemá byť z 
hľadiska bezpečnosti opatrený zábradlím kvôli riziku 
pádu." (priložené foto) 

Múdra Hana, Ing. 

Umiestnenie zábradlia nie je v tomto prípade nutné, nakoľko ide o svah širší ako 1 m. Skôr by som sa 
priklonila k výsadbe vhodnej zelene, ktorá by mohla tvoriť vodiacu bariéru. 

Zatvorené 

4304 

občan p. Piffl: v súvislosti s realizáciou údržby týkajúcej 
sa požiadavky 4272 žiada vyčistiť v križovatke 
Saratovská a Gen. Svobodu aj druhý žľab, ktorý je 
umiestnený cca 4 m od už vyčisteného žľabu a zároveň 
sa pýta prečo neboli oba žľaby vyčistené naraz, keď 
v požiadavke sú citované žľaby a nie žľab. Taktiež sa 
pýta, prečo ak sa idú čistiť žľaby od lístia tak sa 
neodstránia listy aj v jeho blízkosti, nakoľko sa žľaby 
opäť pri najbližšom daždi zanesú a vyčistenie tak stráca 
účel. (lokalita Gen. Svobodu pri vysunutých prechodoch 
pre chodcov) 

Jaroš Roman, Ing. 

Druhý žľab na chodníku pri križovatke ulíc Saratovská / Gen. Svobodu bol vyčistený . Lístie v zeleni je 
zbierané v rámci celoplošného kosenia. 

Zatvorené 

4305 

občan p. Piffl: sa pýta, v akej fáze je jeho žiadosť 
na výrub dreviny druhu Marhuľa v lokalite ZO Bočkove 
sady na pozemkoch Mesta Trenčín. Bol výrub 
povolený? 

Ďuďáková Mária Bc. 

Nakoľko sa drevina nachádza na území mimo zastavaného územia - povoľujúcim orgánom je Okresný úrad 
Trenčín, p. Piffl bol o tomto informovaný a bude sám podávať žiadosť na výrub dreviny na príslušný orgán 

Zatvorené 

4306 

občan p. Turek: upozorňuje, že v lokalite za OC 
Južanka prichádza k poškodzovaniu odtokových žľabov 
umiestnených vedľa chodníka osobnými a dodávkovými 
vozidlami, ktoré sú zrejme vpúšťané vlastníkom 
z dôvodu zásobovania. Žiada o riešenie tejto situácie. 

Jaroš Roman, Ing. 

Správca komunikácií preveril podnet a podnikli sme kroky k náprave poškodenia a zabránenia ďalšiemu 
poškodzovaniu priľahlého žľabu. 

Zatvorené 

 


